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Subject: RE: weergave informeel overleg vrijdag 22/1
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Yep, dank!

Ik zal [EEE morgen dan bellen en aangeven dat er een onderbouwde berekening moet komen.

Maar niet met allerlei variaties per regio oid...

Betekent dan wel dat we meebewegen naar een ander tarief voor de HAPs. Ik ben wel een beetje bang voor precedent als er

straks nog meer trajecten (wie weet) via de HAPs gaan...

Anderzijds, we hebben nu ook geen lange denktijd...en moeten regelen wat er moet..

Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 16:38

nar:AEEI.(060) SEE vivo

Onderwerp: RE: weergave informeel overleg vrijdag 22/1

Hoi

Dit wordt echt moeilijk. Dit is gewoon echt het dubbele.

De HIS-en worden ook al apart betaald.

Er zal echt een berekening moeten worden overlegd. Anders blijft het@@8&euro

Voor dat andere moet |JERERY wat mij betreft bij LHV zijn
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Onderwerp: RE: weergave informeel overleg vrijdag 22/1

Dank voor al je speurwerk en deze informatie. Het wordt er allemaal niet eenvoudiger op.

We zullen intern bij VWS eerst bekijken wat te doen met alle voorstellen/informatie.

Ik kom er zo spoedig mogelijk op terug en mogelijk is overleg dan wel nodig.

Vr. groet,
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Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 15:11

Onderwerp: RE: weergave informeel overleg vrijdag 22/1

Beste allemaal,

Inmiddels heb ik ook gegevens uit de regio Twente binnen, en het is al duidelijk dat zij niet gaan uitkomen met fifeuro per vaccin.

Ze komen uit op uro.

De grote verschillen hebben vooral te maken met het aantal locaties dat bezocht moeten worden, geografische factoren en

daarmee het aantal benodigde vaccinatieteams/auto’s/prikdagen. De transportbeweging van maximaal 3 uur (vanwege de

houdbaarheid van het vaccin) en de wachttijd van 15 minuten na de laatste vaccinatie maakt dat er niet optimaal gepland kan

worden.

Een andere factor die meespeelt in de voorbereiding is het al dan niet goed in beeld hebben van alle locaties. Tot slot speelt de

automatisering van de huisartsen een rol: als alle huisartsen op 1 HIS zitten kost de administratieve voorbereiding en afhandeling
minder tijd dan wanneer er meerdere his'en in het geding spelen.

Hoe kunnen we de variatie die er zal zijn tussen regio’s een plek heven in de financiering? Is het handig hier even een overlegje
voor te plannen? En is het handig dat bijv het RIVM (die deze regio’s begeleid heeft) daar ook bij aansluit?

Hoor graag jullie reactie.

Groet,

Psls er al meer duidelijkheid over de financiering van de vaccinatie van de huisartsen? Daar krijgen wij ook vragen over van

huisartsenposten.

Verzonden: maandag 25 januari 2021 22:34

Onderwerp: RE: weergave informeel overleg vrijdag 22/1

Dank voorje verslag. Ik heb vandaag contact gehad met SNPG, en als e.e.a goed verwoord staat in de subsidieregeling kunnen zij
het vitvoeren.

Ik zit nog te wachten op de begrotingsoverzichten van twee van de vier posten die vandaag zijn gestart met het vaccineren van

huisartspatiénten in de kleinschalige woonvormen. Beide regio’s hebben eerder vandaag het signaal afgegeven niet uit te komen

met het tarief vanBeuro per vaccin. Maar ik wil eerst hun berekeningen afwachten. Die waren toegezegd voor vanavond, maar ik

heb ze nog niet ontvangen. Zodra ik hun gegevens binnen heb neem ik contact op.

Groeten,
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